
Protokół Nr VIII/19 

 

z VIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która odbyła się w sali obrad Urzędu 

Miasta i Gminy we Fromborku w dniu 19 czerwca 2019 roku.  

Sesję rozpoczęto o godz. 9.00, a zakończono o godz. 13.15. 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych.  

Nieobecni to: Kochański Tadeusz , Markun Robert 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

• Pan Zbigniew Pietkiewicz – Burmistrz Miasta i Gminy Frombork 

• Pan Marek Misztal – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Frombork 

• Pan Jerzy Wcisła – Senator Rzeczypospolitej Polskiej 

• Pan Bogdan Jussis- Dyrektor Samodzielnego Publicznego Specjalistycznego Psychiatrycznego 

Zespołu Opieki Zdrowotnej 
• Pani Barbara Chomacka – Sekretarz Miasta i Gminy Frombork 

• Pani Ewa Rymarska – Skarbnik Miasta i Gminy Frombork  

• Pani Janina Jachimowicz- Dyrektor Miejsko-Gminnego  Ośrodka  Pomocy Społecznej 

• Sołtysi – lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

• Mieszkańcy gminy Frombork. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk przywitał wszystkich 

przybyłych na sesję.  

Ad. pkt 1.  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk otworzył VIII zwyczajną 

sesję Rady Miejskiej we Fromborku i stwierdził, że obrady są prawomocne, gdyż na ogólną liczbę  

15 radnych, w sesji uczestniczy 12 radnych. Nieobecni to: : Kochański Tadeusz , Markun Robert, 

Jadwiga Urbanowicz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk ogłosił przerwę do godz. 

11.00 z powodu udziału Radnych i Burmistrza w uroczystościach zakończenia roku szkolnego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk wznowił obrady o godz.11.00 

na ogólną liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczy 13 radnych. Nieobecni to Kochański Tadeusz , 

Markun Robert. Obrady są prawomocne. 

Ad. pkt 2. 

Na sekretarza obrad zaproponowano radną Agnieszkę Ros. 

Radna wyraziła zgodę. 

Radni w głosowaniu jednogłośnie powołali sekretarza obrad. 

Za głosowało 13 Radnych. 

 

Ad. pkt 3. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał porządek obrad: 



1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad.  

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z VII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 09.05.2019 roku.  

5. Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na VII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

we Fromborku w dniu 9 maja 2019 roku. 

6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza.  

7. Interpelacje radnych do Burmistrza. 

8. Raport o stanie Gminy Frombork za rok 2018 r.: 

a) debata 

b) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza Miasta i Gminy 

Frombork. 

9. Wykonanie budżetu za rok 2018: 

a) wystąpienie Burmistrza w sprawie sprawozdania z realizacji budżetu za 2018 r., 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie wykonania 

budżetu za rok 2018, 

c) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu za rok 2018, 

d) dyskusja nad sprawozdaniem Burmistrza, 

e) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2018 rok wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Frombork za 2018 rok, 

f) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Burmistrza, 

g) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie wniosku 

Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium dla Burmistrza, 

podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Frombork 

z tytułu wykonania budżetu za rok 2018 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

       a)  powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej we Fromborku, 

       b) wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radną Rady Miejskiej we Fromborku 

           Panią Teresą Rusnak,  

        c)  wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym najemcą umowy najmu na kolejny okres 3   

            lat po zakończeniu obowiązywania zawartej na okres 3 lat, 

       d) określenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach chronionych, 

        e)  wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu lokalu użytkowego nr 1 wraz z przynależną    

           piwnicą, znajdującego się w budynku użytkowym nr 4 posadowionym na nieruchomości  

            oznaczonej według ewidencji gruntów jako działka nr 141/3, obręb nr 6 miasta Frombork przy 

           ulicy Młynarskiej, dla której Sąd Rejonowy w Braniewie Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi 

          księgę wieczystą o numerze EL1B/00016515/8, 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Frombork na lata 2019-2027, 

g) zmian w budżecie na 2019 rok, 

h) udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Warmińsko-Mazurskiego w 2019 roku na 

realizację zadania pn. „Remont chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 505 (ul. Młynarska) we 

Fromborku”, 

i) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Frombork dla części obrębu geodezyjnego nr 8, działki o numerze: 63/5, 

j) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 

Miasta i Gminy Frombork dla obszaru miasta Frombork. 

11. Oświadczenia radnych i sprawy różne . 

12. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poinformował, że omyłkowo 

wpisano pkt. 7 „Interpelacje radnych di Burmistrza”, który wykreśla się. Nastąpiła zmiana 

numeracji od punktu 7.  

 

Przewodniczący ww. porządek obrad poddał pod głosowanie. 

 



Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Porządek obrad został przyjęty 

 

Ad. pkt 4.  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

propozycję protokołu z VII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która odbyła się  

w dniu 9 maja 2019 roku.  

Przewodniczący ww. protokół poddał pod głosowanie. 

 

Za głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu: 1 radny. 

Protokół został przyjęty.  

 

Ad. pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej radny Ryszard Pawluczuk powiedział, że sprawozdanie 

Burmistrza z realizacji uchwał podjętych na sesji w dniu 9.05.2019 roku zostało radnym 

dostarczone w formie pisemnej. Zapytał czy są uwagi do sprawozdania. Radni nie wnieśli uwag i 

zapytań do sprawozdania.  

Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu: 0 radnych.  

Sprawozdanie zostało przyjęte. 

Ad. pkt 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poprosił Pana Burmistrza 

Zbigniewa Pietkiewicza o przedstawienie sprawozdania z pracy burmistrza - sprawozdanie to 

wraz ze sprawozdaniem z realizacji uchwał stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

Ad. pkt 7 

a) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr VIII/68/19 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 19 czerwca 2019 roku w sprawie 

udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta i Gminy Frombork. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr VIII/68/19. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu. 

 

Za głosowało 9 radnych. 

Przeciw głosowało 3 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 1 radny. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr VII/68/19 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk ogłosił przerwę (godzina 

11.50). 



Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk wznowił obrady o godz.11.55 

na ogólną liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczy 13 radnych. Nieobecni to Kochański Tadeusz , 

Markun Robert. Obrady są prawomocne. 

b) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr VIII/69/19 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 19 czerwca 2019 roku w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2018 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Frombork za 2018 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr VIII/69/19. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 6  do 

protokołu. 

 

Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr VIII/69/19 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

c) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr VIII/70/19 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 19 czerwca 2019 roku w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Frombork z tytułu wykonania budżetu za  

2018 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr VIII/70/19. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu.  

 

Za głosowało 9 radnych. 

Przeciw głosowało 3 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 1 radny. 

Uchwała została przyjęta. 

 

Uchwała Nr VIII/70/19 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

d) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr VIII/71/19 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 19 czerwca 2019 roku w sprawie 

powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej we Fromborku. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr VIII/71/19. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

  

Za głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosowało 1 radny. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr VIII/71/19 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk przerwę (godzina 12.25). 



Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk wznowił obrady o godz.12.30 

na ogólną liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczy 13 radnych. Nieobecni to Kochański Tadeusz , 

Markun Robert. Obrady są prawomocne. 

e) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr VIII/72/19 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 19 czerwca 2019 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radną Rady Miejskiej Panią Teresą Rusnak. 

 

Ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Za głosowało 0 radnych. 

Przeciw głosowało 13 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała nie została przyjęta. 

f) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr VIII/72/19 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 19 czerwca 2019 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radną Rady Miejskiej Panią Teresą Rusnak. 

 

Ww. projekt uchwały poddano pod głosowanie. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr VIII/72/19 stanowi załącznik nr 14 do protokołu, 

 

g) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr VIII/73/19 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 19 czerwca 2019 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym najemcą umowy na kolejny okres 3 lat po 

zakończeniu obowiązywania umowy na okres 3 lat. 

 

Ww. projekt uchwały poddano pod głosowanie. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Za głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

 

Uchwała Nr VIII/73/19 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

 

h) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr VIII/74/19 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 19 czerwca 2019 roku w sprawie 

określenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach chronionych 

 

Ww. projekt uchwały poddano pod głosowanie. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 



 

Uchwała Nr VIII/74/19 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk ogłosił przerwę (godzina 

12.55). 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk wznowił obrady o godz.13.00 

na ogólną liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczy 13 radnych. Nieobecni to Kochański Tadeusz , 

Markun Robert. Obrady są prawomocne. 

 

i) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr VIII/72/19 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 19 czerwca 2019 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radną Rady Miejskiej Panią Teresą Rusnak. 

 

Ww. projekt uchwały poddano pod głosowanie. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Za głosowało 0 radnych. 

Przeciw głosowało 12 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 1radny. 

Uchwała nie została przyjęta. 

 

j) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr VIII/72/19 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 19 czerwca 2019 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radną Rady Miejskiej Panią Teresą Rusnak. 

 

Przyjęcie projektu uchwały poddano pod głosowanie.  

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

 

Za głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 1 radny. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr VIII/72/19 stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

k) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr VIII/75/19 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 19 czerwca 2019 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu lokalu użytkowego nr 1 wraz z przynależną 

piwnicą, znajdującego się w budynku użytkowym nr 4 posadowionym na nieruchomości 

oznaczonej według ewidencji gruntów jako działka nr 141/3, obręb nr 6 miasta Frombork przy 

ulicy Młynarskiej, dla której Sąd Rejonowy w Braniewie Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi 

księgę wieczystą o numerze EL1B/00016515/8 

 

Przyjęcie projektu uchwały poddano pod głosowanie.  

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 



Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

 

Uchwała Nr VIII/75/19 stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

 

l) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr VIII/76/19 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 19 czerwca 2019 roku w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Frombork na lata 2019-2027 

 

 Przyjęcie projektu uchwały poddano pod głosowanie.  

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

 

Uchwała Nr VIII/76/19 stanowi załącznik nr 25 do protokołu 

 

m) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr VIII/77/19 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 19 czerwca 2019 roku w sprawie 

zmian w budżecie na rok 2019 rok. 

 

Przyjęcie projektu uchwały poddano pod głosowanie.  

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

Za głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 1 radny. 

Uchwała została przyjęta. 

 

Uchwała Nr VIII/77/19 stanowi załącznik nr 27 do protokołu 

 

n) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr VIII/78/19 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 19 czerwca 2019 roku w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Warmińsko-Mazurskiego w 2019 roku na 

realizację zadania pn. „Remont chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 505 (ul.Młynarska) we 

Fromborku” 

 

Przyjęcie projektu uchwały poddano pod głosowanie.  

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

 

Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radny. 

Uchwała została przyjęta. 

 

Uchwała Nr VIII/78/19 stanowi załącznik nr 29 do protokołu 

 

o) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr VIII/79/19 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 19 czerwca 2019 roku w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Frombork dla części obrębu geodezyjnego nr 8, działki o numerze: 63/5 

 



Przyjęcie projektu uchwały poddano pod głosowanie. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

 

Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radny. 

Uchwała została przyjęta. 

 

Uchwała Nr VIII/79/19 stanowi załącznik nr 31 do protokołu 

 

p) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr VIII/80/19 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 19 czerwca 2019 roku w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 

Miasta i Gminy Frombork dla obszaru miasta Frombork 

 

Przyjęcie projektu uchwały poddano pod głosowanie.  

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

 

Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radny. 

Uchwała została przyjęta. 

 

Uchwała Nr VIII/80/19 stanowi załącznik nr 33 do protokołu 

 

 

Ad. pkt 8 

W punkcie sprawy różne: 

 

Radna Urszula Zakrzewska poruszyła sprawę Zarządzenia nr 36/2019 Burmistrza Miasta i Gminy 

Frombork z dnia 3 kwietnia 2019 r. w sprawie powołania komisji do odbioru robót budowlanych 

zadań remontowych i inwestycyjnych za okres 2015-2018. Zapytała o to, czy prace komisji 

zostały już zakończone, jeśli tak to, jaki jest wynik sprawdzenia robót budowlanych, zadań 

remontowych oraz inwestycyjnych, realizowanych na podstawie uchwały budżetowej na rok 

2015-2018. Drugą sprawą było pismo rodziców klas 4 Zespołu Szkół we Fromborku w sprawie 

łączenia klas, czy planowane jest łączenie klas na rok 2019/20.  Burmistrz Miasta i Gminy 

Frombork Pan Zbigniew Pietkiewicz poinformował, że komisja została powołana, przewodniczącą 

komisji była pani od spraw funduszy, niestety na skutek choroby prace w pewnym momencie 

zostały wstrzymane. Powiadomił także o tym, iż, drugim członkiem komisji była osoba, która jest 

nowym pracownikiem i nie jest dokładnie zorientowana w pewnych sprawach, jednakże daje 

sobie bardzo dobrze radę. Nowy skład komisji ma przedstawić raport do 30 czerwca b.r. Odnośnie  

klas czwartych Burmistrz poinformował, iż jeszcze żadna decyzja nie została podjęta. 

Randa Magdalena Jakóbczyk zapytała jaka jest przesłanka do połączenia klas.  Burmistrz 

przekazał, że odbędzie się spotkanie z rodzicami klas czwartych. 



Radna Jadwiga Urbanowicz poruszyła sprawę o złym stanie chodnika przy ul. ZHP. Po ostatnich 

ulewach powstała tam duża dziura. Zapytała o to czy chodnik został zabezpieczony oraz ,  czy też 

władze drogi wojewódzkiej zostały o tym powiadomione w celu naprawy chodnika. Burmistrz 

Miasta i Gminy Frombork Pan Zbigniew Pietkiewicz poinformował, że nie dotarła do niego taka 

informacja. 

Radna Agnieszka Ros poruszyła sprawę drogi ul. Kopernika, która jest po remoncie, mimo to są 

tam wyraźne pęknięcia i zapadają się studzienki kanalizacyjne.  Burmistrz Miasta i Gminy 

Frombork Pan Zbigniew Pietkiewicz poinformował, iż bezzwłocznie zajmie się tą sprawą oraz 

zostanie wysłane pismo do władz wojewódzkich.  

Radny Marcin Zabłocki poruszył sprawę braku zabezpieczenia przy wejściu na plażę.  Burmistrz 

Miasta i Gminy Frombork Pan Zbigniew Pietkiewicz poinformował, że na plaży  znajdują się już 

poręcze.  

Pan Kotowski zapytał o to czy będzie przewidziana dobudowa  chodnika do Stadionu Miejskiego. 

Burmistrz Miasta i Gminy Frombork Pan Zbigniew Pietkiewicz poinformował, że na chwilę 

obecną nie jest przewidziana dobudowa.  Drugim zadanym pytaniem było czy jest prawdą to, że 

Burmistrz jesienią ma zamiar zrezygnować ze stanowiska.  Burmistrz Miasta i Gminy Frombork 

Pan Zbigniew Pietkiewicz poinformował, że nie ma takiego zamiaru. 

Ad. Pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk po wyczerpaniu porządku obrad 

zamknął VIII zwyczajną sesję Rady Miejskiej we Fromborku. 

Na tym protokół zakończono. 

Sekretarz obrad – radna Agnieszka Ros 

Protokołowała – Weronika Pacholczyk 

 

Transmisja z VIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która odbyła się w dniu 19 czerwca 

2019 roku została utrwalona na płycie CD - znajduje się ona w Biurze Rady. 

 

 

 

 

 

 

 


